

《单词百科:watermelons是什么意思?watermelons怎么发音?watermelons的解释和用法》

英语单词watermelons是什么意思?watermelons怎么读?watermelons怎么发音?简答网为您整理了watermelons的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



watermelons怎么读

watermelons的读音:[ˈw t m l nz]

watermelons的意思

1、n.西瓜(watermelon的名词复数);

watermelons的相关词组

1、chinese watermelon 冬瓜;

2、watermelon seed 西瓜子;

watermelons的双语例句

1、On Thursday, about 400 cuboid watermelons were shipped to Tokyo and Osaka.

上周四, 大约有400个方形西瓜被运到东京和大阪.

2、These are the dog days ; watermelons are just in season.

现在是伏天,西瓜正当令.

3、The scientists found that the watermelons without seeds generally had more lycopene.

并且发现从总体上来说无籽西瓜的番茄红素含量较高.

4、I'd like some grapefruit, watermelons and peaches.

我想买些柚子、西瓜和桃子.

5、And you, Garcia Lorca, what were you doing down by the watermelons?

是啊是啊, 你在西瓜下面干什么凹?

6、And then there are seedless fruits like navel oranges and seedless watermelons.

而且有许多的无核水果,比如脐橙,无核西瓜.

7、According to my smart-phone's GPS, I'm lying on a heap of watermelons.

据我的智能手机中的GPS(全球定位系统)显示,我正躺在一堆西瓜上.

8、Watermelons bought directly from the farmers are delicious as well as cheap.

从瓜农手中直接买的西瓜又好吃又便宜.

9、Those watermelons will be very special, Son, he said.

“那些西瓜一定会很特别的,孩子.”他说.

10、Do not pick the sesame seeds but overlook the watermelons.

勿拣了芝麻,丢了西瓜.

11、Watermelons also are problematic , being too heavy for the little animals.

西瓜对这些小东西来说又太重了.

12、Yantou along the sandy soil is very suitable for big watermelons.

岩头一带的沙质土壤十分适宜种西瓜.

13、My friend knows how to pick out the best watermelons.

我的朋友知道如何挑选最好的西瓜.

14、Minutes were as big as plums, hours the size of watermelons.

分钟短些,是李子, 小时长些,是西瓜.

15、My sister likes to eat fruit, such as apples and watermelons.

我妹妹很喜欢吃水果, 比如苹果、西瓜.

以上是简答网为您整理的watermelons怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于watermelons的用法、watermelons的释义、watermelons的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/watermelons>